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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

След постъпили запитвания от членове на Българска търговско-промишлена палата, Изпълнителна агенция
"Главна инспекция по труда" даде допълнителни разяснения относно възможността за работа по повече от един
договор Съгласно разпоредбите на Кодекса на труда (КТ) максималната продължителност на работното време по
трудов договор за допълнителен труд заедно с продължителността на работното време по ос... 

Двадесетото областно ямболско изложение за местни и пчелни продукти ще се състои на . В редовния формат на
изложенията, провеждащи се всеки последен четвъртък на месеца в гр. Ямбол, на вниманието на жители и гости
на града отново ще има богато разнообразие от продукти изключително на местни производители от територията
на Област Ямбол. В Двадесетото изложение участие ще вземат новите за ямболци пч... 

Община Враца е партньор по проект № DRP0200087 "ReInd-BBG – Индустриализация на кафявите площи – по-
добра, отколкото принципа за зелените зони", изпълняван по Програма за транснационално сътрудничество
ИНТЕРРЕГ VI-Б "Дунавски регион" 2021-2027 г. Основната цел на проекта е да подобри институционалния
капацитет на публичните власти и заинтересованите страни в Дунавския регион и да намали социално-и... 

България е поканена да участва с национален щанд на предстоящия Международен панаир за вносни стоки, който
ще се състои от 5 до 10 ноември 2024 г. в Шанхай, Китай. Това е станало известно по време на срещата на д-р
Васил Тодоров, заместник-председател на Българската търговско-промишлена палата, с представители на
Отдела по икономически и търговски въпроси на Посолството на Китай Ксин Линлин и Уан ... 

Заглавие: Важни разяснения за онези, които искат да се трудят и получават повече
Дата: 27.06.2024 10:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Изложение за местни и пчелни продукти в Ямбол днес
Дата: 27.06.2024 09:37
Медия: Радио и ТВ 999

Заглавие: Община Враца е партньор по проект, свързан с индустрализация на кафявите площи
Дата: 27.06.2024 08:37
Медия: Зов нюз

Заглавие: Правителството на Китай предоставя на България безплатна изложбена площ в рамките на
национален щанд в Международния панаир за вносни стоки
Дата: 26.06.2024 16:24
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Възможност за участие в Международния панаир за вносни стоки 2024 в Шанхай
Дата: 26.06.2024 23:55

https://www.bcci.bg/news/20353
https://radio999bg.com/yambol/izlozhenie-za-mestni-pchelni-produkti-yambol-dnes
https://zovnews.com/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B8/obshtina-vratsa-e-partnior-po-proekt-svurzan-s-industralizatsiya-na-kafyavite-ploshti/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/697870-pravitelstvoto-na-kitay-predostavya-na-balgariya-bezplatna-izlozhbena-plosht-v-r
https://www.chambersz.com/vazmojnost-za-uchastie-v-mejdunarodniya-panair-za-vnosni-stoki-2024-v-shanhai-49845


Д-р Васил Тодоров, заместник-председател на Българската търговско-промишлена палата, проведе среща с
представители на Отдела по икономически и търговски въпроси на Посолството на Китай в София Ксин Линлин и
Уан Шенси. Основна тема на разговора бе предстоящият Международен панаир за вносни стоки, който ще се
проведе в периода 5 – 10 ноември 2024 г. в Шанхай, Китай. Изложението China International I... 

НСИ отбеляза 144-годишнината от създаването на статистическата институция в България. На официалното
честване присъстваха заместник-председателят на 50-ото Народно събрание Росица Кирова, министърът на
туризма Евтим Милошев, народният представител Климент Шопов, заместник-министърът на културата Амелия
Гешева, заместник-министърът на младежта и спорта Стоян Андонов, ръководителят на Представителст... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
18)

Гигантът в онлайн търговията e петата щатска компания, чиято пазарна капитализация преминава това
нивоПазарната капитализация на Amazon.com Inc достигна 2 трлн. долара за първи път вчера, с което гигантът в
онлайн търговията стана петата щатска компания, преминала това ниво. Оптимизмът около изкуствения интелект
(AI) и потенциалните понижения на лихвите през тази година бяха в основата на поскъпва... 

София е домакин на конференция с фокус върху зеления преход. Ползите и рисковете от екологичните политики в
рамките на три дни обсъждат експерти и политици. Четвъртото издание на форума "Зеленият преход: Новите
перспективи пред Централна и Източна Европа" отново постави въпроса за нуждата от по-ефективни мерки за
адаптиране на икономиката към стандартите на 21 век. Президентът Румен Радев откри фо... 

Обмисляме промяна в Закона за насърчаване на инвестициите, заяви министърът на иновациите и растежаЗа да
се постигне декарбонизация на индустрията, трябва да приложим модела на кръгова икономика. Този нов модел
трябва да доминира над линейния модел, който все още е основен. При кръговата икономика се запазват
ресурсите на планетата, в противен случай новите поколения трябва да разполагат с още две... 

БТПП ще информира допълнително своите членове и партньори за формата на провеждане на мероприятието и
други въпроси около мероприятието Председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан
Симеонов проведе работна среща с Цветанка Лукарска, председател на Националната камара на минералните
води в Република България и екип на Камарата – Валентина Александрова и Владимир Туджаров, занима... 

Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: НСИ отпразнува 144 години от създаването на българската статистика
Дата: 26.06.2024 17:26
Медия: Национален статистически институт

Заглавие: Пазарната капитализация на Amazon премина $2 трлн.
Дата: 27.06.2024 08:32
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Екологични и икономически ползи от зеления преход – немислими са без бизнеса
Дата: 27.06.2024 00:01
Медия: ГлобусНюс

Заглавие: Росен Карадимов: 11 индустриални парка в България ще получат финансиране в размер на 212 млн.
лв.
Дата: 27.06.2024 11:33
Медия: ESG новини

Заглавие: Планира се провеждането на международен форум на минералните води в България, през ноември
Дата: 27.06.2024 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Бизнесът не може да чака политиците, имаме €5 млрд. за усвояване по ПВУ за 2 г.

https://www.nsi.bg/bg/content/21450/%D0%BD%D1%81%D0%B8-%D0%BE%D1%82%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BD%D1%83%D0%B2%D0%B0-144-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D1%8A%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B0
https://dbr.bg/11170
https://globusnews.net/%D0%B5%D0%BA%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B3%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B8-%D0%B8-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B7%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%B7%D0%B5/
https://esgnews.bg/dekarbonizacziya-na-tezhkite-industrii/
https://www.bcci.bg/news/20354
https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/349977-biznesat-ne-mozhe-da-chaka-polititsite-imame-5-mlrd-za-usvoyavane-po-pvu-za-2-g


Еврозоната ще даде един много сериозен тласък на българския бизнес, смята Васил ТодоровИзследването на
Българската търговско-промишлена палата "България в цифри" за 2023 г. дава поглед върху фактори като растеж
на икономиката и БВП, инфлационен натиск, износ, средна работна заплата и България в международните
класации. "Това, което трябва да направим, е да продължим усилията и да запазим тази тен... 

Силното потребление може да забави приемането на еврото, но показва догонване на икономиките в ЕС, каза
Борис Димитров, кредитен консултантСилният ръст на доходите и ниската безработица у нас стимулират
потреблението, което се вижда и чрез големия обем изтеглени потребителски и ипотечни заеми. Това създава
парадокс, тъй като България трябва да догони европейските икономики, доходи и стандарт на жи... 

Инициативата обединява 60 разнообразни финансови решения на всички пазари от Централна и Източна
ЕвропаУниКредит поставя началото на "УниКредит за ЦИЕ" - нова цялостна платформа с конкретни финансови,
разплащателни и консултантски решения за целия регион на Централна и Източна Европа (ЦИЕ), която има за
цел да подпомогне микро и малките предприятия да се развиват, да се променят спрямо средата и д... 

Финансовият министър потвърди намерението за изискване на извънреден конвергентен доклад за
присъединяване към еврозонатаЗа да бъде изплатена сумата по второто плащане по Плана за възстановяване и
устойчивост (ПВУ), парламентът трябва да приеме спешно няколко закона, неразгледани от 49-ото Народно
събрание. Това каза служебният министър на финансите Людмила Петкова, цитирана от БНР, по време на из... 

ЕС ще възстанови митата върху вноса на захар и яйца от Украйна от утре, като използва т.нар. "аварийна
спирачка", предназначена да успокои земеделските производители, които протестираха в целия блок по-рано
тази година, съобщава Financial times (FT). Този ход идва след като миналата седмица бяха въведени отново и
митническите тарифи от 89 евро на тон украински овес, които ще останат в сила до юни ... 

УниКредит поставя началото на "УниКредит за ЦИЕ" - нова цялостна платформа с конкретни финансови,
разплащателни и консултантски решения за целия регион на Централна и Източна Европа (ЦИЕ), която има за
цел да подпомогне микро и малките предприятия да се развиват, да се променят спрямо средата и да бъдат по-
конкурентоспособни. До края на 2024 г. на всички пазари са налични 60 финансови решения в об... 

Дата: 27.06.2024 11:16
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Ще има ли политическо решение, което да приближи България до еврозоната?
Дата: 27.06.2024 10:43
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: "УниКредит за ЦИЕ" предлага финансиране за над 2,6 млрд. евро за микро и малки предприятия
Дата: 27.06.2024 10:16
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Л. Петкова: Средствата по ПВУ могат да бъдат намалени заради неприети реформи
Дата: 27.06.2024 12:00
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: ЕС връща митата върху яйцата и захарта от Украйна
Дата: 27.06.2024 12:03
Медия: Мениджър

Заглавие: "УниКредит за ЦИЕ" с 60 решения за финансиране на микро и малки предприятия в региона
Дата: 27.06.2024 11:55
Медия: Мениджър

Заглавие: Ето защо инвеститорите харесват енергийните компании!
Дата: 27.06.2024 12:00
Медия: Инфосток

https://www.investor.bg/a/516-politika/396487-shte-ima-li-politichesko-reshenie-koeto-da-priblizhi-balgariya-do-evrozonata
https://www.investor.bg/a/539-banki-i-zastrahovateli/396471-unikredit-za-tsie-predlaga-finansirane-za-nad-26mlrd-evro-za-mikro-i-malki-predpriyatiya
https://www.investor.bg/a/516-politika/396494-l-petkova-sredstvata-po-pvu-mogat-da-badat-namaleni-zaradi-neprieti-reformi
https://manager.bg/%D0%B5%D1%81/es-vrasta-mitata-varhu-aicata-i-zaharta-ot-ukraina
https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/unikredit-za-cie-s-60-reshenia-za-finansirane-na-mikro-i-malki-predpriatia-v-regiona-
https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/118437-eto-zashto-investitorite-haresvat-energijnite-kompanii


В продължение на десетилетия председателят и главен изпълнителен директор на Berkshire Hathaway
(NYSE:BRK.B) Уорън Бъфет възприе консервативен инвестиционен подход, като предпочиташе акциите на дребно
и банките, като същевременно даваше широк обхват на по-нестабилните сектори като енергетиката и
технологиите. Наистина, големите американски банки са любимата инвестиция на Уорън Бъфет от десетилетия... 

Основен приходоизточник за хазната са косвените данъци – ДДС и акцизи, а не преките, а изпълнението им върви
по план. Сивата икономика у нас е значителен процент, затова нашите усилия са насочени към този резерв за
увеличаване на приходите и не планираме увеличаване на преки данъци. Това заяви вицепремиерът и служебен
министър Людмила Петкова пред депутатите. Така тя отговори на въпрос от "Възраж... 

България все още не е готова да приеме еврото с оглед на неизпълнението на инфлационния критерий за
присъединяване към еврозоната. Това се отчита в доклада на Европейската комисия за готовността на България,
Чешката република, Унгария, Полша, Румъния и Швеция по отношение на приемането на единната европейска
валута. Той излиза паралелно с конвергентния доклад на Европейската централна банка (ЕЦБ),... 

ЕЦБ и ЕК отчитат, че страната не покрива инфлационния критерий за присъединяванеБългария все още не е
готова да приеме еврото с оглед на неизпълнението на инфлационния критерий за присъединяване към
еврозоната. Това се отчита в доклада на Европейската комисия за готовността на България, Чешката република,
Унгария, Полша, Румъния и Швеция по отношение на приемането на единната европейска валута. То... 

Как фалшивите консумативи за печат вредят на бизнесаНай-популярните езици за програмиране, като Python,
Java и C, изглежда не носят най-големи пари на програмистите. Разработчиците с огромни заплати пишат на
малко познат език. Оказва се, че езикът за програмиране Zig може да осигури на разработчиците много повече
приходи, отколкото Python и Java. Програмистите, които пишат на него, се считат за на... 

Топ лектори от световен мащаб ще се срещнат тази есен с българската публика по време на мащабното събитие
за личностно и професионално развитие , организирано от NOVA и Webit. Първите трима, с които посетителите на
форума ,ще имат възможност да се запознаят на 23 и 24 октомври в НДК, са Хийт Слоунър, Адам Мендлър и
Фредерик Харен и техните вдъхновяващи послания за професиите на бъдещето и развитие... 

Таксата за небаланс достигна до колосалните 6300 лева, алармират от Сдружение на собствениците на
фотоволтаични централиБългарската енергетика ще се оправи, когато политиката излезе от нея. Това заяви пред

Заглавие: Финансовият министър: Не планираме увеличение на данъците
Дата: 27.06.2024 12:11
Медия: Зарата

Заглавие: ЕК: България не е готова да приеме еврото
Дата: 26.06.2024 18:12
Медия: SlivenPress

Заглавие: Официално: България не е готова да приеме еврото
Дата: 26.06.2024 13:42
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Програмистите с огромни заплати пишат на малко познат език
Дата: 27.06.2024 12:37
Медия: TechNews

Заглавие: Вдъхновяващи послания за професиите на бъдещето и индивидуалните таланти на Future Forum
Дата: 27.06.2024 08:34
Медия: Edna.bg

Заглавие: Предупреждават за поскъпване на тока
Дата: 27.06.2024 11:33
Медия: Bunt

https://zarata.info/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%BD%D0%B5-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D1%83%D0%B2/
https://slivenpress.bg/%D0%B5%D0%BA-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B5-%D0%B5-%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B5-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82/
https://www.investor.bg/a/516-politika/396440-ofitsialno-balgariya-ne-e-gotova-da-prieme-evroto
https://technews.bg/article-160861.html
https://www.edna.bg/svobodno-vreme/vdyhnoviavashti-poslaniia-za-lichnostno-razvitie-4676366
https://bunt.bg/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BA%D1%8A%D0%BF%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D0%BA%D0%B0/


БНР Йордан Ватковски, Сдружение на собствениците на фотоволтаични централи. Стотици производители на
зелена енергия блокираха вчера пътя Русе-София. Те настояват за промяна в новата методика за ... 

Малко след като ЕК обяви заключенията от конвергентния си доклад за България вчера, служебното правителство
прие един от най-важните закони, уреждащи влизането ни в еврозоната - законът за еврото. Все още не сме готови
за приемането на единната европейска валута, защото не се справяме с един от четирите важни критерия -
ценова стабилност/инфлация. Според служебния министър на финансите Людмила Пет... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Повече от 40 участници събра срещата между работодатели и бежанци от Украйна, организирана от екипа на
"Каритас" във Варна. Събитието се проведе на 26 юни от 14 часа в ресторант "Хоризонт" и предостави възможност
на местни работодатели да запознаят бежанците със свободни позиции и условия за работа. Повече от 30
бежанци, активно търсещи работа, се включиха, представиха своите умения и очаквания за... 

Еднократната помощ за всяко новородено второ или трето дете за работещи родители да е в размер не по-малък
от седем пъти минималната работна заплата. Или за тази година, ако бъдат приети промените, това означава до
6530 лева. Това предвиждат промени в Закона за семейните помощи за деца, внесени от БСП в Народното
събрание. За работещи ще се приемат тези родители, които са били осигурени минимум 24... 

С напредъка на технологиите и необходимостта от оптимизация на работния процес електронните ваучери за
храна се утвърждават като ефективно решение за улеснение на HR отделите. Идънред предлага иновативни
дигитални ваучери за храна, които не само повишават удовлетвореността на служителите, но и значително
облекчават работата на HR специалистите. В тази статия ще разгледаме как става това. На първо ... 

В рамките на откритите информационни дни експерти от Главна дирекция "Европейски фондове за
конкурентоспособност" към Министерството на иновациите и растежа ще представят процедурата "Подкрепа на
семейните предприятия, предприятията от творческите индустрии и занаятите" по програма
"Конкурентоспособност и иновации в предприятията". Срещата в Габрово ще бъде на 8 юли в Ритуалната зала на
Община Габ... 

Заглавие: Цени в лева и евро, обмяна в "Български пощи", ресто и в двете валути - най-важното "на първо
четене" от закона за еврото
Дата: 27.06.2024 12:35
Медия: Мениджър

Заглавие: Работодатели се срещнаха с украински бежанци във Варна
Дата: 27.06.2024 08:40
Медия: Фокус

Заглавие: НОВО 20: Броят 7 минимални заплати за второ дете!
Дата: 27.06.2024 11:28
Медия: Телеграф

Заглавие: Как е-ваучерите за храна спестяват време на HR отделите
Дата: 27.06.2024 10:36
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Експерти ще представят в Габрово процедура за подкрепа на семейни предприятия, творчески
индустрии и занаяти по програмата за конкурентоспособност
Дата: 27.06.2024 11:25
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Финансовият министър с мрачна прогноза за ПВУ
Дата: 27.06.2024 12:04
Медия: Политиката

https://manager.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/proektozakon-plastame-stoki-i-uslugi-v-levove-i-evro-1-godina-sled-vavezdaneto-na-edinnata-valuta
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Rabotodateli-se-sreshtnaha-s-ukrainski-bezhanci-vuv-Varna-2165945
https://telegraph.bg/bulgaria/novini/novo-20-broiat-7-minimalni-zaplati-za-vtoro-dete-uslovieto-e-roditelite-da-rabotiat-pone-ot-2-godini-419271
https://nova.bg/news/view/2024/06/27/461002/%D0%BA%D0%B0%D0%BA-%D0%B5-%D0%B2%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B5%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%85%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%81%D1%82%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%B2%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-hr-%D0%BE%D1%82%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B5/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/698311-eksperti-shte-predstavyat-v-gabrovo-protsedura-za-podkrepa-na-semeyni-predpriyat
https://politikata.net/572820/


Събираемостта на ДДС изостава и се очаква до края на годината да бъде изпълнен вместо на сто на 96,6%.
Заради очакваната по-ниска събираемост – двете приходни агенции – данъчните и митниците, са активирали
мерки за повишаване на събираемостта. Към момента работата им дава резултат. Това заяви служебният
вицепремиер и министър на финансите Людмила Петкова по време на излсушване в парламента. Тя уто... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Lupa BG Има информация, че по света все още се правят транзакции с валутата OneCoin В България предстои да
бъде повдигнато задочно обвинение на Ружа Игнатова. Това стана ясно от съвместния брифинг на и.ф. главен
прокурор Борислав Сарафов и посланика на САЩ у нас Кенет Мертен. Правителството на САЩ обяви нова награда
в размер до 5 млн. щатски долара за информация относно Игнатова, която да доведе а... 

Международна конференция, посветена на Малтийския орден, във връзка с 30 години от установяването на
дипломатически отношения между Ордена и България започна днес в СУ "Св. Климент Охридски" в София.
Форумът е организиран от Посолството на Малтийския орден и Историческия факултет на СУ. В първата
историческа част доклади ще изнесат доц. д-р Кирил Карталов (Папски комитет за исторически науки) и до... 

© Булфото архив, Новини Бг Силен знак е, че САЩ знаят, че Ружа Игнатова е жива, а може би и къде е, иначе
нямаше да я търсят, ако бяха сигурни, че са се случили фатални събития с нея. Това заяви журналистът Николай
Стоянов в ефира на Нова. "Случилото се с Брендо показва, че може да се влиза и излиза в България, дори ако се
касае за издирвани у нас и в чужбина лица. Това е критика към българското п... 

Кои са най-добрите градове за живот в света през 2024 г.?Смятан за един от най-красивите градове в света за
посещение, изглежда, че Виена е и невероятно място за живеене. Австрийската столица отново завоюва титлата
"най-добрия град за живот в света" в годишната класация на Economist Intelligence Unit (EIU). EIU - дъщерна
организация на The Economist, класира 173 града по света по редица значими фа... 

Осем нови свежи български подправки стават част от българската собствена марка продукти на Kaufland България
"Брей!". Така към досега съществуващите на пазара магданоз и копър "Брей!", вече ще могат бъдат намерени още
босилек, девесил, джоджен, кервиз, мащерка, мента, риган и розмарин. Продуктите са с гарантиран произход и
завишен контрол на качеството, с което отговарят едновременно на високите с... 

Заглавие: Адвокатът на дясната ръка на Ружа Игнатова: Ружа Игнатова е жива и добре скрита
Дата: 27.06.2024 11:01
Медия: Буднаера

Заглавие: Международна конференция по случай 30 години от установяването на дипломатически отношения
между Малтийския орден и България започна в София
Дата: 27.06.2024 10:34
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Журналистът Николай Стоянов: САЩ знаят, че Ружа Игнатова е жива
Дата: 27.06.2024 10:31
Медия: Буднаера

Заглавие: София със силен прогрес в класацията на най-добрите градове за живот
Дата: 27.06.2024 10:02
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Kaufland пуска нови 8 свежи български подправки под марката "Брей!"
Дата: 27.06.2024 03:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Средствата по ПВУ: Асен Василев пое отговорност да изчистят лобистките текстове от Закона за
личния фалит
Дата: 27.06.2024 12:31
Медия: Новини.бг

http://www.budnaera.com/202403f/24031841.html
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/698245-mezhdunarodna-konferentsiya-po-sluchay-30-godini-ot-ustanovyavaneto-na-diplomati
http://www.budnaera.com/202403f/24031832.html
https://dbr.bg/11172
https://bgvest.eu/1086515/
https://novini.bg/bylgariya/politika/852854


По принцип е много по-добре да има стабилно правителство, с което България да влезе в Еврозоната. В доклада
се коментира, че трябва да има стабилно правителство, но не е поставено като условие. Остава да се приеме
Законът за въвеждане на еврото, което се случва, когато вече датата е ясна. Трябва българските граждани да са
защитени от колекторските фирми. Ние сме единствената държава в Европейския ... 

Пощите в маките селища реално стават банки. Това ще се случи в момента, в който страната ни бъде допусната до
еврозоната. Проектозаконът за въвеждане на еврото най-сетне получи одобрение от изпълнителната власт и
влиза в парламента. Той е нещо като наръчник за замяната на българския лев с единната европейска валута за
институциите, бизнеса и гражданите. Това пише "24 часа". В първата година от във... 

България може да изгради национална инфраструктура за съхранение на електроенергия от възобновяеми
източници (RESTORE) от Националния план за възстановяване и устойчивост (НПВУ). Това обявиха от
Министерството на енергетиката, пускайки процедура за обществено обсъждане. Целта е да осигури възможност
за значително увеличаване на дела на енергията от възобновяеми източници в енергийния микс на стран... 

Над 90% от общия брой еднофамилни и многофамилни жилищни сгради у нас не отговарят на изискванията за
минимални енергийни характеристики и за повечето от тях реновирането е спешна стъпка В края на 50-те години
на миналия век, във връзка с нарастващото градско население и разрушенията след Втората световна война, се
слага началото на строителството на панелни комплекси в цяла Европа, които в Българ... 

Европейската прокуратура повдигна обвинение на български предприемач, обвинен за фалшифициране на
документи, с които е кандидатствал за европейски средства. В съобщението се посочва, че обвиняемият е
управител на компания за преработка на мляко. Той е кандидатствал във Фонд "Земеделие" за близо 1 милион
лева за изграждане на млекопреработвателна фабрика. Според разследването инсталацията не е бил... 

Данъците няма да се вдигат, обеща финансовият министър България ще изгуби част от средствата по второто
плащане от 653 милиона евро по Плана за възстановяване и устойчивост (ПВУ), ако до 6 месеца не бъдат приети
закона за личния фалит и не бъдат направени реформите в правосъдие и енергетика. Това съобщи служебният
министър на финансите Людмила Петкова при изслушването ѝ в Народното събрание. "За ... 

Заглавие: Влезем ли в еврозоната: пощите в малките селища стават банки (вижте какво се променя)
Дата: 27.06.2024 11:35
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Държавата може да финансира съоръжения за съхранение на ток от ВЕИ с 1,2 милиарда лева
Дата: 27.06.2024 10:22
Медия: Money.bg

Заглавие: Какви са възможностите за енергийно обновяване на многофамилни жилищни сгради?
Дата: 26.06.2024 21:21
Медия: Projectmedia

Заглавие: Европрокуратурата обвини български предприемач
Дата: 27.06.2024 12:24
Медия: Българско национално радио

Заглавие: България губи европари по ПВУ, ако до 6 месеца не приеме 4 закона
Дата: 27.06.2024 12:23
Медия: Mediapool.bg

https://www.flashnews.bg/vlezem-li-v-evrozonata-poshtite-v-malkite-selishta-stavat-banki-vizhte-kakvo-se-promenya/
https://money.bg/macro/darzhavata-mozhe-da-finansira-saorazheniya-za-sahranenie-na-tok-ot-vei-s-1-2-miliarda-leva.html
http://projectmedia.bg/2024/06/26/%D0%BA%D0%B0%D0%BA%D0%B2%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%80%D0%B3%D0%B8%D0%B9%D0%BD%D0%BE-%D0%BE/
https://bnr.bg/post/102012584/evroprokuraturata-obvini-balgarski-predpriemach
https://www.mediapool.bg/bulgaria-gubi-evropari-po-pvu-ako-do-6-mesetsa-ne-prieme-4-zakona-news360561.html
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